

رامي التكروتي

رامي التكروري هو مستشار دعم السياسات العامة. و السيد تكروري هو ناشط اقتصادي واجتماعي و مدير ذو خبرة لاتقل عن 18 عام في إدارة المشاريع الاجتماعية و الاقتصادية و مشاريع التنمية الممولة محليا و دوليا. وبدأ مهنته كمحام تجاري في الأردن.

يمتلك السيد تكروري ثروة في الإدراة و الخبرة التقنية في منطقته. و كان يعمل لمساعدة الحكومات في تطبيق أفضل الممارسات في تطوير السياسات لخلق بيئة تنظيمية عصرية من خلال الاستفادة من عملية تشاورية فعالة و مبتكرة ، وأداة تقييم الأثر التنظيمي التي ساعدت الحكومات في إصدار سياسات أفضل و أدوات قانونية.

وقد وظف نهج مبتكرا لدعم مبادرات التنمية الإقتصادية و الإجتماعية التي بدأتها مؤسسات الأعمال و المنظمات الغير حكومية للتأثير على الرأي العام وإشراك المنظمات و الناس في عملية صنع السياسة. ويعمل السيد تكروري الآن مع مؤسسات محلية و دولية ومنظمات غير حكومية بشأن قضايا مختلفة مثل توظيف الشباب و برامج تنمية المجتمع اجتماعيا وسياسيا، و التنقل، و الفنون والثقافة، و العدالة القانونية، حيث يدعم المنظمات في تطوير وتنفيذ برامج التأييد.

و قام بكل المشاريع بإرشاد و تدريب طاقم القطاع الخاص و العام في مجال الإدارة، و تطوير السياسات، و دعم السياست العامة، و الإتصالات الاستراتيجية.

و السيد التكروري هو الشريك المؤسس لشركة عماوي تكروري و شركاه، و التي تعتبر واحدة من الشركات الإستشارية الأولى المتخصصة بتطوير السياسات و الإصلاح التنظيمي في العالم العربي.

RAMI TAKROURI, Public Policy Advocacy Advisor. Mr. Takrouri is an economic and social activist and manager with 18 years of experience managing social and economic national and international funded development projects. He started his career as a commercial lawyer in Jordan .

Mr. Takrouri has a wealth of management and technical experience in this region. He worked to assist governments to apply best practices in policy development in order to create a modern regulatory environment by utilizing an innovative and highly effective consultative process and the regulatory impact assessment (RIA) tool that helped the governments to issue better policies and legal instruments.

He employed a similarly innovative approach to support social and economic development initiatives initiated by business associations and NGOs in order to influence public opinion and engage the organizations and people in the policy making process. Mr. Takrouri is working now with local and international foundations and NGOs on different issues, such as youth employability, political and social community development programs, mobility, arts and culture, and legal justice, where he is supporting the organizations in developing and implementing advocacy programs .

On all projects he mentored and trained public and private sector staff on management, policy development, public policy advocacy, and strategic communications.

Mr. Takrouri is the co-founder of Amawi, Takrouri, & Associates (ATA), one of the first consulting firm specialized in policy development and regulatory reform in the Arab World.